

**UCHWAŁA NR XI/75/2015
RADY MIEJSKIEJ W KISIELICACH**

z dnia 25 listopada 2015 r.

**w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/147/2014 Rady Miejskiej w Kisielicach z dnia 5 lutego 2014 r.
w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne
usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak
również trybu ich pobierania**

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Jednolity tekst: Dz. U. z 2015 r. poz. 1515) w związku z art. 17 ust. 1 pkt 11 oraz art. 50 ust. 6 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej (Jednolity tekst: Dz. U. z 2015 r. poz. 163 z późn. zm.) **Rada Miejska w Kisielicach uchwala, co następuje:**

§ 1. W uchwale Nr XXXVI/147/2014 Rady Miejskiej w Kisielicach z dnia 5 lutego 2014 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, zmienia się załącznik do uchwały, który otrzymuje brzmienie jak w załączniku do niniejszej uchwały.

§ 2. Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego i wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2016 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej
w Kisielicach

mgr Janusz S. Więcek

Zasady odpłatności za usługi opiekuńcze
obowiązujące od 1.01.2016 r.

Dla osób samotnie gospodarujących.

kryterium dochodowe wg ustawy o pomocy społecznej	odpłatność za 1 godzinę od dochodu netto.
0 - 100%	bezpłatnie
101% - 150%	3,20 zł
151% - 200%	3,50 zł
201% - 300%	3,80 zł
301% - 400%	4,00 zł
pow. 400%	5,40 zł

Dla osób gospodarujących w rodzinie

kryterium dochodowe wg ustawy o pomocy społecznej	odpłatność za 1 godzinę od dochodu netto.
0 - 100 %	bezpłatnie
101% - 150%	3,30 zł
151% - 200%	3,60 zł
201% - 300 %	4,00 zł
301% - 400%	5,10 zł
pow. 400 %	8,40 zł